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Inleiding / Bestuur  
Zoals ieder jaar probeer ik in het jaarverslag terug te kijken naar het afgelopen jaar en vooruit 

te kijken naar het aankomende jaar.  

Zoals tijdens de vorige ALV aangegeven bestaat de vereniging door haar leden en gaan we 

het beleid om onze vrijwilligers te waarderen doorzetten en waar mogelijk uitbreiden.  

Zoals sommige van jullie misschien weten was 2023 voor mij een jaar waar ik te maken kreeg 

met serieuze gezondheidsklachten, welke gelukkig nu onder controle zijn en ik me weer vol in 

kan zetten voor de vereniging.  

Als bestuur hebben we afgelopen jaar voor het eerst een bestuursuitje georganiseerd, doel 

was om als bestuur naar elkaar te groeien. Een van de activiteiten was om samen door de 

branding in zee te roeien waar de nadruk ligt op het samen werken.  

Hierna zijn we weer met verfriste energie aan de slag gegaan.  

Helaas zijn er ook minder positieve mededelingen.  

Jasper heeft wegens omstandigheden op het werk besloten zijn functie als bestuurslid 

activiteiten neer te leggen. Hiervoor zijn we op zoek naar een enthousiast persoon die deze 

taken wil overnemen.  

Dorianne heeft aangegeven na haar termijn niet meer herkiesbaar te zijn wegens een overstap 

naar een nieuwe baan. Uiteraard feliciteren wij haar met haar nieuwe functie, echter zijn we 

gelijk gestart met het zoeken naar een aspirant secretaris om haar nu te ondersteunen en met 

termijn de functie over te nemen.  

Om positief dit voorwoord te eindigen kijk ik vol trots terug op wat we met ons allen het 

afgelopen jaar hebben bereikt en met de aanvragen die onze fondsenwerving al in gang gezet 

hebben voorzie ik een mooi 2024 voor de Alphense Reddingsbrigade. 

Daniel Sierat  

Voorzitter Alphense Reddingsbrigade  
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Commissie Waterveiligheid 
2023 was weer een druk jaar voor de Alphense Reddingsbrigade. Als vereniging zijn we verder 
gegaan met het verduurzamen van ons inzet materiaal en het afmaken van ’t Ankerpunt. Wist 
u dat we nu het ’t Ankerpunt zowel kunnen opwarmen als afkoelen? 
  
Eind 2023 heeft de Alphense Reddingsbrigade samen met een aantal leerlingen van het 
Groene Hart Lyceum voor een O en O (Ontwerpen en Ontwikkelen) project de eerste stappen 
gezet om een nieuwe buiten overkapping te maken waar we onze droogpakken en wetsuits 
makkelijker kunnen afspoelen.   
De vlet 1.18 is omgebouwd tot een elektrische vlet, hiermee hebben we een stap in de juiste 
richting gedaan om de Alphense Reddingsbrigade te verduurzamen.  
 
Toezicht en bewakingen.  
In 2023 hebben we niet stilgezeten. Met een kleine groep leden (ci. 20- 25) we hebben naast 
toezicht bij Zegerplas een groot aantal bewakingen gedaan bij diverse evenementen. 
Gemiddeld heeft iedere bewakende lid tussen de 35 en 40 uur bewaakt.  
Een kleine greep van bewakingen:  

• Nieuwjaarsduik zwembad De Hoorn  
• Drijf Inn bioscoop Rijnhaven  
• Open waterdag Woubrugge   
• Veiligheidsdag Alphen aan den Rijn   
• Bedrijfsfeest Mac Donalds bij Sunset Beach  
• Elke zaterdag ochtend toezicht bij de Triathlon gedurende de zomerperiode   
• Elke woensdag toezicht triatlon in het zwembad gedurende de winterperiode  
• Sint intocht  

Lijkt het je leuk om mee te helpen bij toezicht en bewakingen en je vaardigheden als lifeguard 
aan te scherpen. Meld je aan!  
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Commissie Communicatie 
In 2023 bestond de commissie uit Dorianne Slingerland, Eefje Noordermeer, Eva Bus en 
Patrick Veldt. Ook dit jaar hebben we ons weer druk bezig gehouden met het posten op social 
media, leden en ouders op de hoogte houden via de mail, het versturen van de maandelijkse 
nieuwsbrief en het beantwoorden van gestelde vragen. Hier en daar zijn we ook druk 
(zichtbaar en onzichtbaar) bezig met het bijhouden van onze website. Zodat deze steeds 
informatievoller wordt en een bron van informatie.  
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Technische Commissie 

De commissie  
De technische commissie bestond begin 2023 uit Lise Weissberg, Joram Slingerland en Joyce 
van Luijn en Kim Maris.   
  
Hierin is de volgende taakverdeling: Joram Slingerland als Hoofd TC, budgetbeheerder, 
contactpersoon van het bestuur en aanspreekpunt voor alle brigade diploma’s in het bad. In 
overleg is de lifeguard opleiding en de EHBO opleidingen verplaatst van de TC naar Commissie 
waterveiligheid (CWV).  
Lise Weissberg als zijnde aanspreekpunt namens de TC aangaande alle elementaire diploma’s 
en de kaderopleidingen. Tot slot Jocye van Luijn als aanspreekpunt voor materiaal beheer en 
algemeen commissie lid. Gedurende het jaar is Ivar Reijgers actief in het bad als 
ondersteuning voor de administratie tijdens de lessen.  
  
Kim Maris heeft halverwege het jaar de keus gemaakt haar taken binnen de TC neer te 
leggen.  
  
Elementair  
In 2023 zijn er totaal twee examens geweest voor het elementair met 100% geslaagden. De 
examen aantallen volgen de trend van vorig jaar doordat de doorstroom van twee les uren 
elementair geven door beginnen te stromen in de A/B/C groepen.   

  2017  2018  2019  2020  2021  2022  2023  

A  x  10  7  13  11  16  18  

B  X  2  3  11    15  15  

C  X  7  3  1  4  13  7  

Totaal  X  19  13  25  15  44  40  

  
Zwemmend redden  
In 2023 is er één KNBRD examens geweest met 100% geslaagden. De KNBRD aantallen zijn 
70% van het voorgaande jaar. We zien dat na de COVID periode een deel van onze leden niet 
is terug gekomen. We zien wel weer een stabiele groep, daarnaast zijn we gestart met de 
lifesaving sport, dit voor iedereen die in het zwembad geen diploma’s meer kan halen, maar 
wel wil blijven trainen.   
  

  2017  2018  2019  2020  2021  2022  2023  

JR 1  0  1  10  0  4  9  3  

JR 2  6  0  0  0  4  6  7  

JR 3  4  5  1  0  4  1  5  

JR 4  4  4  3  0  3  4  1  

ZR 1  5  4  3  0  1  4  0  

ZR 2  6  5  5  0  0  2  4  

ZR 3  6  6  3  0  5  2  1  
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ZR 4  2  5  7  0  0  4  2  

LS 1  4  8  4  0  11  2  4  

LS 2  5  5  3  0  3  7  1  

LS 3  0  3  2  0  2  5  4  

Totaal  42  46  41  0  37  46  32  

Verder zien we dat er in 2023 gemiddeld 104 mensen per week actief geregistreerd zijn in het 
zwembad.   
 

Lifeguard  
Omdat er vanuit de vorige examens als feedback kwam dat men theoretisch sterk is, maar te 
zien is dat er praktijk ervaring mist heeft CWV praktijk besloten om het examen aan het eind 
van het seizoen te plannen. Helaas was het weer dit jaar zo matig waardoor er te weinig 
bewaakt is om de kandidaten met genoeg ervaring examen te laten doen.   
  

WHV  2017  2018  2019  2020  2020  2021  2022  2023  

JLG ow  0  4  0  0  0  0  6  0  

LG ow  2  1  0  0  7  5  0  0  

LG sch  2  0  0  0  0  0  5  0  

LG ch  0  1  0  0  5  7  5  0  

SLG  0  2  1  0  0  0  4  0  

Totaal  4  8  1  0  12  12  20  0  

 
Kader  
Het kader wordt langzaam maar zeker aangevuld met nieuwe leden welke zich meer willen 
inzetten voor anderen binnen de brigade. We zien dit terug in de hoeveelheid jonge aanwas 
binnen de kader groep.    
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Financieel 

  
Het afgelopen jaar heeft in het teken gestaan van de overdracht van Daan Splinter naar 

ondergetekende. Daar waar Daan dagelijks gewend was om met de cijfers te werken, is het 

voor mij als verpleegkundige toch wennen om daar op een andere manier naar te kijken.  

Op het moment van schrijven is de kascontrole nog niet langs geweest maar ik kan alvast wel 

delen dat we er als vereniging financieel gezond voor staan. Afgelopen jaar hebben we veel 

projecten kunnen realiseren die extern zijn gefinancierd, speciale dank gaat dan toch wel uit 

naar Jelle die, naar het lijkt onvermoeibaar, de ene na de andere mogelijk bron aanschrijft om 

te kijken of er projecten gefinancierd kunnen worden. Een aantal van deze projecten: Sub's, 

electrisch aangedreven vlet, striping van beide vlets en het ankerpunt voorzien van een 

aircounit zodat we het gebouw nog beter en meer kunnen gebruiken.  

Op de ALV zal de kascontrole commissie verslag doen van de, dan wel, uitgevoerde 

kascontrole en zal de begroting voor 2024 worden gepresenteerd. De opkomst voor de ALV is 

altijd een beetje magertjes maar ook vanuit mijn penningmeesterschap zou ik willem 

oproepen om naar de ALV te komen. Daar worden belangrijke besluiten genomen, en niet 

alleen op financieel gebied.  

Voor mij persoonlijk zal 2024 in het teken staan van me meer verdiepen in het boekhoud 

pakket. Daar waar ik eerst nog een beetje “informer angst” had ben ik er nu, na het zien van 

de nodige instructievideo's, wel achter dat een professioneel programma makkelijker werkt 

dan een goedbedoelde excel sheet.  

  

  

  

Jeroen Bus  

Penningmeester 


